

FACSIMILE MESSAGE

ATTN : General Manager
DATE : Sunday, 24th April 2016
SUBJECT : Al Isra wa Al Miraj Public Holiday

Dear Valued Customers,

العملاء الكرام ،

Please be informed that on the occasion of Al Isra wa Al Miraj, the offices of EZW (Jafza, National Industries Park and DAZ) will be closed on Thursday 5th May 2016, Normal working day will resume on Sunday 8th May 2016.

بمناسبة الاسراء والمعراج فقد تقرر أن يكون يوم الخميس 5 مايو 2016 إجازة رسمية في مكاتب المناطق الاقتصادية العالمية (جافزا، مجمع الصناعات الوطنية، ومنطقة دبي للسيارات) على أن يستأنف العمل يوم الأحد 8 مايو 2016.

The private sector will be closed for 1 day as per the announcement in the local media. Any overtime worked during the holiday will be paid in accordance with the public holiday rate.

كما تقرر أن تكون العطلة الرسمية لجميع العاملين في القطاع الخاص لمدة يوم واحد كما هو معلن في وسائل الاعلام المحلية. خلال أيام العطلة الرسمية سيدفع الأجر الإضافي للمستحقين طبقاً لأيام الإجازات الرسمية.

Wishing you all a happy and blessed holiday.

نتمنى لكم اجازة سعيدة بهذه المناسبة .

Jafza

Call Centre **800-Jafza** (800-52392)

Website: www.jafza.ae e-mail: customerservice@jafza.ae